
. 10

2

4

5

' 6

7

8

9

10

11'

12

13

15

16

17

18

19

20

21

22

23

these documents where Garrison had copies of this. This was 

about 1960i(> 'At the same time letSs assimue that somebody in 

this cornm-ttee which I told you about is the hierarchy of 
this conspiracy wanted, to get rid of Kennedy, '

Q AV© you,talking about President Kennedy?

A Yeah, Ji talking about John Kennedy, and X11 
lead you up to Senator* Kennedy. '

Q VW good., .

■ • a They agreed to put up ten HHon seme odd 

thousand dollars which is a lot of money, this committee

• would ferret It out through a secondary committee that 

didn't know where they were getting the money, and. that 
secondary commttee would find, out who could do it. There 

were certain ones called splinter groups (*) during the 
Cuban thing/ The Cubans hated Kennedy. A lot of Cubans

, hated hm because he had never agreed that the Bay of Pgs 

was a fiasco, and he really didn't know too much about, the- 

CIA screwed him up there.* So he was very anti-CIA In 

fact, he would have done away with it. He was very anti- . 

J. Edgar* Hoover. In fact, Bobby was anti-J. Edgar Hoover, 

. you know. Along comes this group that then very few people 

in this country .'would know how to shoot a president unless 
they're nuts, that can do it. So this group decided through 
contacts they had in the Federal Gwernmnt■-7there. is a 
group called the Far Eastern Group in the.'M.A., and. I know 

this to be true because a friend of mine is in the CIA.,
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and be has told me that there-ma does exist although* he 

don't do that work? They are you know, Ike killers. 

They know how to do it. They are paid,to do Jobs on people. 
So through this group* though a great maze of different 
people, somewhat around a hundred people were involved in 
the assassination. They decided that they would assassinate 
John Kennedy.. Not decided, .they plwed its Th© first • 

choice to shoot Mm was in Mam, but they couldn't do it. . 
The second choice was in Chicago. Now, imtmirg you a 
story that is related to Jm Gaarte by one of the shooters* 
One of the actual guys that did the shooting on John Kennedy 

which really is a weird thing; because 18 he's.got him! I 

said; "WU, bring hm out" I sad, "Let's take his ■ 

pictures; let’s go to'LU Magazine^ lets get it weUkkowm 

because 15 you’ve got the goddam evidence. Garrison/’ Jm 
GarriM, "don't let it sit.". He says, ^X-got to go to 

■ court with it. That's the only way its going to be believed 
is in court." And the press has made him out as a nut any 1 

way. • . ' ■

so anyways a group was hired, antl-Castro Cubans, of 

which there were four people. They had attempted this In t 

Chicago but aborted it at the last minute.- Now comes Lee 

Harvey Oswald. Lee Harvey Oswald was the’ (*) guy that was 

cleared all the way to the top for Oil kinds of clearances 
in cryptti.es, highspeed code. asarUon says he dcuO go 

to Russia to^to go over there to quit the United States. .

•444
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12
' He was sent oven there and it makes a not of sense. Th^’s

; why Degas? WonBaW 10 so Important, The theory is that 
Lee Harvey Oswald can handle--can operate small hand-held ’ 
rados that are W-spped tamsmUUs that really 20'up. 

If you remonber? we G-2's were fyng over Russia when Zee 

Harvey Oawa.d was there. The only way these U“2fs could 
teMn to Russa was by handheld radios on the ground 

because there was no compunction system in Was so they 
had people planted there. This is what Lee Harvey Oswald ' 

was supposedly doing. He was paid by the Cl.#. to do this 

when the U-SH were oven-hey staged Myng over with these 
spy-4nthe-sSly Satellites. They had no moire use for Lee 

Harvey Osvad. Immeiately they pulled him back. The- gown 
'meat even paid Ms way back here. He was used in-he went ' • 

to New Omanis and used in ail these areas. He was used
’ thee by certain people in govemminn.

One of the things he got involved was a Darr Play For 
Cubs, and supposedly be became ami PBT informant dafomlng y­
on people in this.Fair Play thing. He was paid by the KB • 

and there is substantiation documents that Carrisons got 
m he stole actually from the TM. I doMt know how he • , 
did 10, and shws payoffs and shows- everything WhtW 
thus 'true or not* I don t know because I have never seen 

an FBI agent pay anybody. But I tow 10.could be done. Lee 

Harvey Oswald was them-tod that a group would attempt to 

accomm John Kennedy in. Dallas. They wou&n t toll hm.
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though, but they wated. him to go into a buildirg and plant 
two AiHes, and .Which be did, and this was ail pub (*) ■

Garrison. does not really know 3f be took a shot at Mm of not 

He cans prow that'Oswald book a shot, but be can prove 
that Oswald jrldat Mil, because there is another building 
behind Whew th®, shot actually came frm. At 'ths point 
help got affiansciplt of a story witteon by a former CZ.B, 

or a. Hasten, or somebody that know the Whole, thing, the 
whole plots; and then when you hear this and you see the 
actual pictures that CoMson's got, 10 sort of scares you.

X*m taking you up to Dallas now, and they plant Dee • 

Harvey Oswald in there, and. BbWs was involved in some 

way. • Jack Ruby was an Informant, a paid Infant for the 
Dalias Police Dep^'ment., h® was paid. The Delias police'---* 

certain metes of th® Dallas police, because of their .

positions, could grant immty to different people thoaugh-- 

cut the city immteiaw when th® shooting happened. Th® ' 

Da,ias Sceuif s Office, cor bain pecopue, you know, tn® chief 
says, "Dteh go after this guys" where you:r supjrte. says, 
"Don’t go after th® guy's go after him,11 yoem® going to do 

It. I mean tMs—'hds happens a lot and that police -departe­

ment is a funny ene of police department. . Payoffs in Dallas 

ar® well-nowm, so they picked Dallas because ■ the people ■ . 
that were involved in this e®:m;i®ee and In th® secondary 

people or the. secondary level could control certain people 

in th® cmmiuW there.. On the day Worce-W days before

Form 618 (R-3-4)



14

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

. 19

20

21

22

23

24

25

26

the assassination, Special Agent in Charge of the 31 and I 

saw the tdegam and I know it’s wt a regular Wetem UU^n 
it was a Tax thing they se^ over, you know, their bureau, 
from the Special Agent In Charge to the Director saying he 

had definite e'vMeneo and proof that an assassination plot 

would be-wwild be Xwnohed .against John Kennedy at Dealey 

Plaza at 12 o'clock noon, and 18 even had the guy's name on 

there, and I, cheeked to see 11 he seMly was an FB agent 

and he was. He then had a second follow-up mgrami'asking . 
why he hadn’t received an answer back and what to do.
Garrison said the hffomant that told him that there was . 

going to be a plot was Lee Harvey Oswald. The FBI agen— ■
Q BY SGT. SANDLIN What was this again now?

A The informant for the FBI that told' them there . 
was a plot to attempt to assassinate Kennedy was Lee Harvey 

Oswald. I mean, it’s a weird story, bus boy it^-ou got to 
1ado at—lf you saw all the stuff I saw in the pictures and 

everythUg, then you'd say, “GevI don't know, he eouM teva 
made a lot of this stuff up." But 18 seems Impossible. see, 
he had of secondary Ulogam to the director saying, “Please 
advise what you want to do." Now, the FBI, the director, •
not being in charge of protecting the president and not 
warning the president, and tibia is where I find a lot of ' 
things, even if the guy hew he was going to be shot, he'd 
do something. X—w man would unless Were was force put 

on him. (*) He then tuned It over to the Secret Service

Form 618 (R-3-4)



_ i

2

3

. 4

. 5

6

' 7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

because their job was to protect the president* the telegam 
never got to th® Secret .Service.--'- SomeW^se between the FBI 
Directors Office and Secret Service the ML ©yam disappeared! 
but Garrison has a copy < the teWamu That's one thing 
that 'happened Uh, what happened 'was they picked Dealey 

Plaza because the Secret Service had gone through the route 
of the procession before, and at DMey Plaza they would 

make a compete left turn and go on en overpass where he.was • 

going to make a speech. The Secret Service usually neve? • 
steps those cars at all. 'They are always at a certain speed, 

around 30 Mies an hour. -They.never slew the dam things ' 

down, This they’d have to come to a dead stop almost. Xn 
fact, they did Gome to a dead stop at the bottom of this 

Maza area. The spied in which he was shot, it was 11 point 
something mn.es per hour. . ' ■

. ' There were four shooters.. Now these shooters were■ 

stationed at different spots around that. One was in that • 

grassy knoH. • No one was in front of hm, and I Wink two 

avre behind him, one of the buildings, just behind the Book 

Depository BUWnS and the County Records Building which . 

gave them a higher shot angle Which the FBI coMMa even 

prove how they, you know, they couldn't show that Oswald .
could shoot Mm from that building. The best sharpshooters 
in the country coadnt have done 16. But. behind Mm gives 
.them the angle, but they never cMc-Md that. These four men 

were paid so much money, and they hated Kennedy anyways .
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L because they were anti-Castro Cubans. They were from the '

* .’ Saunter Group traded by. the CXAS to Imade- Cuba, and _ • •

3 certain people of the CXA. were cognizant; of what was going
4 to happen Now, Oswald was a plant; he was a stooge; he was

5 going to go ^ plant these rifles and maybe bake axsMt at ’
a

6 hmbut Mcs because thoy^he/was told that this would trigger

7 Kennedy to do som^eMng about Cuba, you gee, and he was

8 involved in this plot and maybe it would help the gwernm^lt..

9 He didn*t know, but'in his travels he decided to tell the
0 PET what be was doing because they were paying him, which
1 he did and. he told this particular agent about ths pot &

•2 couple days before. He told them who the people were.- •

■3 So we get now to the day that 10 happens^ .The four
14

15
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17

18

19

20

21.

22

23

shooters positioned themselves at certain spots so they would- 

be 60 yards away each way, each direction. They had little 

twoe-ey radios, small ones'with, smax antenmes. One'guy 

yelled,' "Fire," at. this particular time when they reached '

the certain apos ton that street. They al! fired smultneGOuch
ly which meant that a lot of people said it sounded Ike a

volley of shots*, this was in We Warren Commission Report 
when a lot of people were ineewleed^ Not just tree shots, 
they shot, four times. Each guy shot at the same time. The 

first shot Mt Mm in the font-excuse me, X think the first

24 shot Mt him in the back. Yeah,' eWisg men the-where the
. 25 Book Depository BaUMgm-supoosoW Comty Records— hilt -Mm _

26 in the back. The next shot MmaajneouMy Mt Mm in 'We
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front. Now/ I used to work for Time,-and I saw the Zepruda 

$11^8, You saw the'Zopruda firns as police affioers. • You'd 

wonder what the poicenaan on the motorcycle is doing going 
like this as the flat of Kennas head is coming ms way, 

being shot ftw behind, 16 just isn't posable, I think, for 

that bullet ® turn around. So coupled with this information 

that be was shot from the front, they used weighted rifles 
Meters because a sight would have corrected—Wey woud have

• toed to correct on .that sight and zeroed in. Unsighted, ■ • 

they coulidnt correct, 1t would be just a straight shot,.
. Q BY SGT. STRONG: Look, what do you mean by that?
I don’t undersu-nd that? W sorry to interrupt. • .

■ A WH, rm not a gumman, but to put a sight on
their telescopic sight, they would have to overcorxect as ' 

he was moving! These guys were perfect shots. They were 

trailed in marksmanship, so they used unsighted, just the • ' 
thing that sticks out because 10 was better shot for them . 
rather than using telescopic. sighs Non, 1 don't know the 

tho^y of that, but I assume that there mist be some reason 

for 16. They used to use speciall-made bullets. The butts 
were made so they would dissolve or break up, and I know tMs 

is tine, it can be done on contact %w would bust. Oue of 

them missed Kennedy and hit a womn—do you remeKhur a man, 

hit him on the cheek and imbedded in the gou^dy The Dallas 

police were right there to get 10 out of the ground and even 

shaded the sis' post that was hit. They fled four shotso ,

Form 618 (R-3-4)



- - . . . ”' 18

1

2

4

5

' 6

7

8

9

10

11

' 12

14

15

16 '

17

18

19

20

21

22

23

26

Uh, out of the yow?, —con&Xly was has by this supposedly* and 

Kennedy.. When two of the guys behind shot another two ahous, 

go. Mx—sir shots were fled. GaMson has one of the 
WUeU. I mean I saw the picture of it. Be said he wad 
produce 20, ^iw it to Robert Kennedy and evorybiring, and 

11 could be proved that it was shot room a Nausea, and the 
suy that did the shooting would tell the wide story. Uh, . 
they wo® tawmtaely arrested, these four people; sad I think 
seven or eight people were arreatedU one. with a Mauser in 

Ms Mnd-a rifle in his hand. He said M had been hunting. 
the car was nxm Louisans out-of-state license, but it • 

had been mMied, but he was waging bare. They had ail gone 

right 'though a po^e-theae® was a poiwe-m happens to 
be a police parkins lot where? sommone was scooting loom 
because the police department its right near it. So they book 

these people in and booked'them-ot’ not boohed them, - Mu 

question^ them and lies them 80. SMs© people— • (

Q BY SOE. SANDE1N: weere four Cubans? .

' A . woH, they were anti-Castro Cubans* They coMd 
have been Ans-Mean, I. dont know. I Mew one guy that 

GuaHon says ha's got is 8 Csbss °F a Latin, i®ts p* 16. 

ms w. (*) uso the bsrnlattnu They then escorted, 
these people out to DMles Airport in el police vehicle. and 

they all got oh an Eastern Airiness plane anu book off a°d 

went to another place and then went out of the country- They 

were given like AmmMty by the polio® because cerba-n poi-ce
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were. supposedly invalid, and a captain Swiff, certain 
CI.A, agents. The minute John Kennedy was assassinated, uh* 

ubrKyndon Johnson in some way, Cwison says, tow wut Md 

happened, because, of the powe structure of W people'that 
were in this^owd.ttee that had paid some of hem had given 
mutas to pyndm-eente Johnson to be president. They, 
had Mm set up for 30 years in Congress and the Senate that 
he. coudMt do & thing about it, and be knew and he was told 

that this had happened so imp^iaUly he ?s^4o«sed the 

Warren Comm#^ and he was told that (*) Wren wH you 

look into this, you wH not look into that, and everybody 

on thotCommmon looked Into gertain tMigs and didn't 

look into other things, and there was a greot—ewn some 

meters of the Commssion said., "Why didn't we look-at this?" 
Anyways the Group got away.

There were 90- odd people • in the whole thing including 
the-committee down to the shooters Some of 'them have dud 
mysteriously, others have died of heart attacks, a>* ths . 

■ jesz. Uh Xm just tsyng to think: now. AC ths point 
Carrism then opened an investigation, I think a year ^tcr- 

wards into the murder of John Kennedy because he had heard 
'mm somebody of had. evidence that the plot had started in 
New Orleans, so he started subpoenaing people. One be had 

was a ferry. A guy by the name of mns who was a homa- 

pe^at who kept lists of people. He was able to question 
Pharis and Phsric -told Mm that he wrote a largo report
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about the exact tMig, about his position there about him 

being on an aiirf.he was a plloG.- The four guys, is they 
coil&ft get out on Eastern Airiness, or the way they got 
out, would meet hm at ths airport and he would fly dem 

out. He wots a report about his position in the ^Xe .
thing. That report was taken by the FR when they arrested • 
Pharis/ They took in PMMe- at the assassination* Some 

reason they knew Pharde was Involved, so they arrested him 

of book him in. He had this notebook, a regular spiral note­
book, in which be had scribbled down .all these things that 
had happened to him. That's in the National Archives.
Nobody can see it. Except Garrison's got a copy of the exact 
copy. I think it's the book, and he put in a copy in there. 
How he got 16, I don't knew, but you read that and its, you 

know, stmpod "Warren Cornis^on Evidence.,10 all this Jazz.

’ And it actually says that he was supposed to meet four guys 

' and ciy them out. How they would be -carrying packages with 
rifles in them. ■ He wasn't supposed to be doing anything, 
but he would be paid $16,000 for the fight* Now, if th-s 
io true, ths—his leads you to there's something wrong. • • 

marie died a week later supposedly of a heart attack 
or committed suicide. -Carrie says it was done by uh— 

what's this acid they spray in your face? ' ■ '

Q Mace? ‘ . .

A No, 16's new stuff. He says.they got you really 

good. He showed me how its done. They walk along with--
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you have to take it-do 16 In :a room 72 degrees to get it 

ready, something, pl ©sure add or something Like that. •
. Q ■ I don't know wha you maw, You know 10 

is prussic 2014 . .

A it. They hit-you with a spray and walk 
roal quick. spay take pills so they dont get any, and when 

the guy hits the; ground, he's dead of a heart attack except 
he says its weH'lso— in the Ci.(,Ao guys that, you.know, 

for the suys that do 18. Re said except for one thing, 
Were when they did 16 to marie, they had a glass that
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broke. . His inwsWttoss Sound the glass and the m found 
the glass, too. Not they dm't use glass. The Blass 
K^posedly breaks wMn they hit this thing and falls to the g
sound. That's the evidence he had on this, so ho feels 
that Pharic was killed. 'Which loads us up to that he opened 

the case on the indictment of Clay Shew and Ph-Me, Pho^e 

died; day Shaw is free on bax Shaw's defense has. asked.' 

whore Garrison gets ail his money. Now, first, be had a
.hundred people, I think, in New Orleans that gave Mm money. 

Now .gome of them pulled outy theyre .scared. Which brings . 
on in time now the MrMn Esther'King killing he says, is 

.connected Mth a guy that will never5 -admit that he shot Mm, 

and he was paid. He—hie bullets used to Mill. Mubin further 
King were specially-made bullets.- They weren't regular •
bullets that you buy in a store He has definite proof of 
this, and I believe that the bullets were speeisaiy made
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After the Robert■Kennedy thing, affair, where I was going to

tell him that he had this evidence, I

killed, I told WMeWez the story.
portion of the, story in hopes

and I would ^t 

I'm telling you.

wen before be gets
Frank mnhlelcz, a

that he would get, me to Kennedy

in a room, with Kennedy and tell him just ike? 

• "Look, rm getting from the horses mouth.
’whether you believe 10 or not, Im .Just saying this, I fear, 
for your life because this gay tells mo that there are people 
that want to shoot you.11 He has a plot whether its true

or not, bu I have seen so much s^urf, ana the more I’ve 

seen 18, and there are a lot of people that believe it. In 

fact. the polls show 85 percent in the United States don't 
believe that Lee Harvey Oswald Md it alone, and I think this 

has been by the press, these stories. so, therefore, I ' 
wanted to go to Mm just as a .person because I knew Mm. He

• had done certain things for me, Kennedy, really, that if he 

Iked you, be really Wed. you. I have been with Mm on the 
press plane and wed have to leave, he'd say, "come .on with. 

' us to Nebraska or Indiana. Come on, forget you job, III 

pay your salary. Dont worry about it.1* Or, "Do you have •

■ to leave now? You can stay w.th us.11 And I lied hm, and' 

so I did a lot of work for him on the side. ■
Which brings us to the point where I felt that he should 

know. One day Frank Mudewez came back here after the ' 
Indiana campaigns .Apparently they wanted to walt and see 18 . 

they'd win in indanx before they had any ans^r. Mmkxewxcs
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said the Senator does not wish'to know any inormatiGn, and 

the answer is no, and ho said tM8 right in front of Dick 
Cline in Kennedy Head^atere. The answer is no. So^ I took ' 
it, and I got back to Carlson through a bachelor that works 

for CarrUonyend Cold Mm the answer was no, but X CU that 
he did know already—somebody else, had told the story, and 

I think that he coad^t do a thing about it. IF 16 was as • 
pow^M as Garrison said 10 was, what could he do. He 

probably feared this—Emsethng could happen to Mm.

■ About six weeks ago I was In SMt Lake City, and Jin

Gasrrlson was at the airport. He had handed—! guess be was 

on some (c) 80 I went over to-him. and I said, "Jim, how are 
you? Ke said, "Whit are you doing here? And I said, "You 

know, just here on business, In with a group in sell Lake 
C.ty (a) X said, "Did you know I was right next to ^rt 

Kennedy when no got 189" He says, "Geoz, I didMt knew that. 
'I haoeni tailed to anybody that was there. So he said, "Let 
mo ask you a question. Do you think M^sn SMMn and Ml

• these guye are'til«d w?" He says, "Nos a company man.19 • 
Now what he moans by company man either could be taken that 
the committee has put out money to get vid 08 Kennedy or.the 
OXA in some way Md a dixe'etoon on Skhian. Ne says, "Watch 

this come out in the evidence that he's in with some group 

called a Free Jordanian Group, or something Ike that, and 

he used special-type bullets, butts, tha he bough ohav you 

just dont buy at a regular, store or don't ask for that type
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10 you're just a guy that do^t know anything about'@m. 
Those bullets were don’t know-tthis 10 what he tells me, 

those bullets were 83 certain type that would really do a job. 
Wethe this is true or not, I donft know. I have never • 
checked the bklefe But I said, "Ce^a&nXy fey worked; 

they did the joVf He said that be probably was a dupe just 

like Harvey Oswald except groups got to hm and instilled •
hatred in Mm, but had he missed, I know to bo fee and haw 

proof, that there were other people at that Ambassador who 

would have made sure that he got kiUed that night. They 

waited until 16 was announced on NBC that he had won ' 

Californios primary because that gave, him a lead. ' That lead 
couldn’t have been stepped to a point at the Dimocatic '

National Convention, so therefore a ..lot-of .poop!® didn't want 

him to become president In any way, shape, or fomi because • 

there may have been fear that he would reopen the Kennedy 

thing. If that had happened, a- lot of people would be in 

deep feuble, so there was a plot to get rd of him. He said
‘ that I even venture to say that Janes Earl Ray in s^w way 

was near Mrbfe Sifen in Los Angelos on a certain night. ’
■ Now, fes is as far as he has told me. He's going to 

be in Los Angeles-next week or the week after1. HUI call 

me when he gets here. I told him what I told the FB, a - 
portion of my story, and Ill tell him I ozd, you fen fe^se 
its a matter I feel that I do’-t want to make like Xm a 
liar or anything.. That story is so femfe^ if it was fee,
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that j^nga think t^nat it should be known 25 it is urn 

If its a He, tale (Garrison. and then throw him out in the . 
river and lot Mm be a Joker for the rest of his 1hef Butt 
the way he tolls it, and he's no dummy he's a district 
attorney of <f parish; he's a former FBI agents beS a graduate 

of Harvard Doe SchooU He's no dummy I mean 1. • heS doing 
It for headlines, be better get something quick because the

• people are saying beS phony. . But the Federal Governmen— 

he knows, and he can show you, evidence that the Fefeeral 
Government is paying Clay Shaw's defense, Figure 10 out. 

Who S .putting up the money flor Clay Shaw. He's broke, 'He 

has no money but yet there's & fantastic defense against him. 
How, they have something; fom the Fedea Government thats 

stopping the whole trial. The Federal Government is (*) 

in th© state trial to stop 16 and there has been so many (*) 

things thrown in his path that he said, "I'll betrie Clay 
Shaw-m5 this is what he said, KW I'm going to get to 
Kernndd-£ don’t think GW Shaw wil ever got to trial. ,
.Hen either die of a heart attack or somebody will get me” 

And that's wiOt I said, "Aren't you scared that if all this 
2$ true that they'll be shooting you?" He said, "Wil, right 

not they woOZint, but I am a little scared.” Let's face 16, 

Robert Kennedy got shot. Matin luther King got shot. John 

Kennedy got shot, and I think Pve got the whole stozy. There 

are a lot of people who believe him, im not saying whether' 

I believe hm or not. . I'm saying that 12 you bow everything

Form 618 (R-3-4)
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he bad, his detectives, and you worked in this every day in , 

your Ue, you'd either say that's a great story—-that some 

of the pictures he's got-aand then the FBI telegamns and 

documents' of people that are living in foreign -countries and 

scared to cads back to the United States because they were 

involved inthis*• Its a weird story* ' • .
q . Will, now— ■

■ A —well, Let me just say Edgar Eugene Bradley— •

/ Q Oh, yes, lets go into hum •
A He's here. Edgar Eugene Bradley was supposedly 

in Dallas the day of the shooting*. He says ^he w^s in En 

Paso or somewhere else. They've got proof that he ^Kd 

up a girl in Oklahoma City or Tulsa and asked her to—he _ 

asked to bribe hen or told her that he would, make it right ■ 

for her 19 she told Garrison's investigates that hie was there 
that time or bad left that* night, that would make it impossible 

for him to be in Dallas. ■ She in burn said she wol&nt He 
for Mm. There are other things they've got that says he's 

• lying and ho{s—he was in Danas. in fact, tWve got a 

guy that took a picture of him just by’mistake. They ronnd. 
a pi^re. Th'ey can prove that he was in Mias, I mean this 

was what he's, saying. Garrison is not playing games, to 
extradite him pack and to go to all this problem with the . 

Mece of the extradition• secretary he's got to have southing 

to do with it, so therefore Edgar Eugene Bradley is D formar—’ 
works for a right wing organization that is headed by a .
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preacher back east in New Jersey. As I say, the funds comes 

from government-its. a red inis'or somebody broadcasting that; 
he goes around and solicits money or gets people to join this 

group* He was formerly an OSS' agent during the Second Wold 
War*. This was what Garrison said, or some type of an agent;. 

He was formerly associated with some forms of the FBI. He 

was made the contact man to hire one—h© knew Lee Harvey 

Oswald. This Splinter Group, he was in—he was in second 

level. He was given money to. buy people. That's why Garrison 

wants him back badly* One guy here was a phony. I think he 

even went down to New Orleans and told a story, and I think 
Garrison wiped Lira out because he really wanted to—what 

Garrison says was so»tmes they set up people that look 

alike that you know in a mass thing .Hie this, is its planned 

right, they put a guy here so he looks like somebody'ei.se.
■ ' And look at all the pictures up there, there's a 1ot. 

of people in those damn rooms that you can't even identify, 

and its going to take all the rest of our lives to find out 
maybe one person,. But you could believe that people do look 

alike, and it was planed so well that certain people were ' 

put in certain places to look that way, but the real guys 

were taken out, got out, got away. : .
Q BY soT. STRONG^ That's a good picture of you in

there. . ' ' ' ' • •
A Yeah, yeah. ■ ■

' Q I spot you when I see you. • ’
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. SGE. SAWLOG Wfre a® on .Bradley.- DoPt .
t&nk I wa^’t scared there. I was seared out of my wits,.

. Q BY son. SAWN? ■ Did you-did you see any docu- 

mew evuehe on Bradley when you were looking at al 
this stumg. . . . ■ '

■ .A 'Bradl ey is a .marked—they wa’ Bradl ey back be -
cause they feel that they can tie hm in right .to the payouts, 
In fact, myve got someone that Pays be gave them money. 

The doiwntnea~r didn't care much about Bradley, really. 

m i cared about is 18 there was four shooters, then one of 
them had shown up and he sead, '"I am a shooter/5 and Ca^nl 
got bullets, and he knows where on© of these- come from. •

of ' wem why we ask you that question- is because

Bradley in a citien of Los Angeles, and— '

A *^wX2.# 1’ reams that. • • ’
Q —finish an extradition bearing. .

A Be.Lhg enacted on. • ■ • ■ . .

Q . Yeah, and I just wondered what the deal was 

actually* . -
A . Well, I think that Bradley in some- way mu# have 

been involved because he has gone to great means to say that 
be wasnt there to protect his name. Why comnt he go down 

there? The District money there As. not so much different 

than Evollo Younger. Hero's a District Attorney he's got to 
present hs caso. Now, a lot of people say that cirums'tentm
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is the best way to conduct a trial. they say that they can,. 

by ci^MsHy coneoUng a 3o0 of things, GWison 
could win his case down- there and indict Clay Show and Oil 
these people all the way up to Lynden Johnson, due to the .
Stuff he?p g^, And he has shewn me and I have seen Com ' 

other pe^e' phot have worked for bis. ■ And the way he's 
conducted his investigation, 10 was ate st 11kc an DE , 

teemgator, A CaX,Sh tewUgaWn, the way he got into 

certain places and stole documents that never would have been 

made available^ . y ■ . ■ . '
Q Or bought them. ■

A Or bought them, sure. And Comer FBI agents

that have resigned that Mil tell the stories the way they . 
are, and former C;1A agents, of people that had, leca say, 

that are known to have woked for CIA. and they are in
_ foreign countries will gome- here and tell the story only if 

they are granted that they-wont be shot on the may in or 
way out, on. whatever it is, because a lot of people have 

been shoC ' '

Q Non, let's. diLsreegarci Gssrriten—-your conversation
. with Garten in Salt Lake, or wherever it was. Do you 
personally believe and have you uncovered any ivtenc® in 

your—on your own to Head you to believe that Sarben is ' 

imoted in a conspitey? ’ ‘ ,
A Will, other pe^ieAioro's somttaing that is very

iterestte., Garrison saye this, and I kayo seen this happen.

46^
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face it, everybody was confused. Mayor York?' was confused.

I assn b<o5s—he said a lot to but the case'in some ways, 

but eno of the things I noticed Mayor Torby saying, and 

where did Torby really get the information unless somebody 

shoved it in Kis hand and said, "Ker’s 10 20, I: of a' policeman, 

xm not saying anything about the police, aonb get me wrong.

Q

A He said that-~hat Sishan was a member of the—>
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whVs the name of the guy, the young CommMss thing?

Q DUMB Club? ' '

A Yeah, ($) with DuBois, He said—1 sememeer seeing 

on television he was a member of the DuBois, then when the 
reporters asked him, he said, 'WH, we have no seal proof 
that be was a memer, but be wells at meetings of the DuBois 

Club.12 So I asled Garrison about that. ' • •
Q For you inf option. The Des Club on North

. next too . ' ■ '
Vermont 10/a DuBois headquarters. ■ . '

A ■ the Fes Club is swages.

Q Arabian night-club.. •
A ■ Arabian. Olay, okay, I know that. I know 

certain things are ■ happening, but this infomuation was. placed 
into Yorsy's hands, and Yorby said, this at a press conference

23

24

25

to throw light that the guy was a Commo. :n some ways, but 
now it changes now. that he really hated Kennedy supposedly 

because of his alliance to Israel and the.Jewish people which

26 the Arabs are supposed to .hats. But the buy had. been hero
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for so damn, long. He went to school here, and lets-face it, 

he had as, many Amricm ideas as anybody else. When you get 
here at a young age and you go through th© local schools 
and everything, somebody had to pimp information into hm 
and get him to hate to snoot. - •
. Q Wait, now, no're talking abut—we’ee talking 
about— ' ■ ■ ■ . .

A ’—you asked jme do I believe-that there or do I-- 

Q —do you have any evidence is what I asked you.

Do you believe in your own heart, and do you have any eonore'e

11 evidence outside of
A ’ --I haw no-X have no evidence. If, I had

13 evidence, Id bring 10—give it to you.

14 ' q We wish you would is you do. •

15 A No, no, I don’t.
1.6 , . Q If you ever uncover any. . ’
17 a Wil, X8m—X’si—losk, Xm working on this on

18
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my own-
• Q Let me explain something toA. you here now Richard

now talking about hating someone and then fining with two 
or three other people, one of ■ the persons to c^mt an act 
is two different things, and w© wst bear ths-in mind. Now, 

were speaking of Sirhan maybe being pumped full of hate by 

someone. There's ©ne thing* hf doesn' have to act on 16; •
25

26

doe-s hi?

A . No.
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Q ' No, but IS he conspires with one or two or three 
people over on the other' side hex’© to buy a gun and to buy . • 

ammnition and go kill someone-* ' •

A ' —Where did he got the $400 to buy 1t?
Q ' WH-

. A '—an- insurance claim, . .
Q 'fhab6s What we have been told. (-) " ■

A That was half, of What the money was supposed to . 
be .received (*)■. Wil,. it was supposed, to be a thousand 

dollars., I heard that he was given a thousand dollars. by 

someone, unknown person, Gadson has proof of this. He 

saye that the money was given to hi was a thousand dollars.
a In addition to the s@-eall.ed insurance money?

A I.assume so. I don't know how much the insurance 
was, butt im saying there was extra money given to him, Un, • 

Garrison feels that he was • induced or seduced or whatever 

you want to call it by a. group of people 03 which he didnt 

know too many of the people that he was in with. . Now, to • . 
' get same guy to hate somebody to shoot Mm is wry, very 
har’d to do. I mean, I coul&nt do 16., and you couLduM; do 

It because' to get them aroused to a certain point, put the 
gun in his hand. or give him th© gun to go to do it, or make 

him- buy the gun is- very had and that is why sort °f its 
in my mind 10 coudn6 be connected, but how many tmes is 
a president and then a guy like King and tlm. in-te S a or 
all in the same family, 'Hl agHns war, violently against

Form 618 (R-3-4)

4K'



ws^r, how come they get shots? Now this is the .average mind 
of a ps^wn-hom Bay its hard to believe- that they couW* 
be connected, bub from what I’ve seen and what IVe heard, 
now getting back to ths—hs DaBrs, put—at ths same time' 
18 you 200k Jack in Dallas, a Chef Curry issued certain 
statements right away that? here put in his hand that we haw 

a suspect.who was a meme' of the Free Cuba—on whatever? 10 

was—nd they issued these statements immediacy right after 

wards. This is a certain Manned .thing. It was done with 
IMxrbin Luther King with certain th#gso - Now somebody got a 
police radio—a liuutnant se and so in the Police Department 

in ^«, or MemW, excuse me, got on that police radio 
and ordered police cars to a certain point in tmeu It was 

atl recorded because the police record their radio system, 

yet that Lieutenant that was on there wadenever? there, and . 

he didnet say those messages, • and Wls-even now, I mean, 

16*b been reported that somebody got in, book a transmitter, 
got on e,c same frequency, Now .that’s easy to do. Most ■ 
poise mquencies around the country are OLI the sam^ and 

he 'ordered these police care away from the area which tied • 
up this thing for about an hour and a half 80 that Earl Ray, 

or whoever he was, could get away. . ■ . . ’

• q wei3- ■• • . < -

A —now I conceived there was. deep, confusion in .

that hobe the-minute that it happened* The people on' the 
onside of that bairoom didn’t really know what was going, .
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on except people yelling, "He's been chst"' w^H, they
d^'t know, reaiy 

your way out of that 
invoked because ail

who's been shot. You could have made 

ballroom so easy 18' you had been

you had to do was wdk through the ' '
crowd. ?eq?^ had their boads down. X waited in that crowd, 
and I said. eGee, 10 would be so easy for nuts to be.in here 

to do this. Thees so many people in here." Now. Kennedy 

not wanting protection—he really didn't care about 16, I 

don't think. I think > knew that 12 somebody wanted to get 
bin, they'd get Mm, even the Los Angles police special 
squads,-If they have them, couldn't have protected this guy, 

because If somebody wants to 1012 you, I dont care who you 

are, he's going to get you. ’ .
'Q BY SGI. 'STRONG: WM, he shouldn't have been

MHed in'the area he was, that's the only thing (*).
. A Let me say ths. Had Sixban missea, there was 

somebody else supposedly to do. him in an an a aha a area. •

is going to 
statement.

A

well, the statements that you 

get hm, they're going to get

Sure, that's Whether 10 is an

made, if someone

him, that's a true

assaess-X mean

thats a cowWso? or not. . • • .
Q BY SGL SANDRIN:. Getting back not to Sishan,

this is What we are vitally concerned with.
& Listen/12 I can help in any way, X would give you

my services to find out. I wil-^Xm looking at a certain

46 7.
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aspect ox the thing. Weever I fnd mi-,
. Q • —Mv® you tailed to anyone outside of Garrison? 

And you ^derst^d now we app^Mate your coming and takiing 
to us. Now, w axe. not arguing wth you. .

A £ understand this. ■

Q ?M haw you talked CO anyone who, your being a

newspaperman, a man in the news media, have you talked to . 
anyone who has inured or has told you that they hove any 

ev-Wnc® resaxd&g site being involved in conspirooy?

A Its what; you consider evidence. Yea mean 
outside of Garraon? ■ • ' ‘ ,

' Q ■ Uh huh,. ' •

. A Gratosn is the only one except form say one

other person that knows Garrison and heard the same, thing.

■ ' Q Haw you tailed to any other law enfl&^m^ 
agency regarding the information you' have given us tcday?

A TheEBU . ' . •
18
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Q The local EBI offioe in Los Angeles? '

A I balked to Dick wolf who same to my house who 

is investigating the Kennedy assassinati^ I told him the 
semi® story. • • ' , . '

Q Have you .tailed to ;any now media besides your 

own? • . - ■ ' ■

A No, tne reason I never backed .to. news medias, I 

know the news meda—3 mean, I dont want to teak tothm 

I felt ■tha if there -a a story such as this, and 11 Si:han
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si,rhe,n ,s itnvoU'ed, then if Id find suit anything, I would, 

go either to the FBI or to the local police. •
• ’ Q May we explain something to your-new, Richard?

that do they call you, DKM . _
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_ Q Xm Sandy and this is Tom. The Los Angeles

Police Department and the District Attorney's Office of the 
CoW of Los- Angles is charged Mth the respoosiMlity of 
this case, The FBI-is noty no are. Now 22 something blows 

or something goes hay-are, the FBT will never be held 
accountable, but we Will, If® Dallas is. ’ •

A I realize that, I agree-th you..

1 now, I (want to explain something to- you. Because

Senator Kennedy was an officer of the United States Govern­

ment as a duly elected Senator, this • is the sole reason why 

actually the PB is on this case. If be had been a City 
Councils they'd severer a County SuppxMsoo •

A They wouldn't care, . "
Q This 10 right. Now, this is why I wait to talk 

to you in this vein because in the future—-new, I can’t sit 

here and neither can my partner sit here and bil you not • 
to talk to the FIX, nd we would appreciate very much 1.8 you 

have anything, and you uncover anything, that if you would 
call us and balk' to us frst because the have the toaa~ 

I mean total respconsblity. ■ '
, A Wil, let me just say this, the funny thing 10,
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and X. told this to the officers upstairs- ■ '

■ Q . Yeah. ■ ' . ' '

■ . A The day after the-shooting of Senator Kennedy • 

I called the WSMct Attorney^ Ofte, Welle Youngs 
Office. I didn't know who to talk to. I. said, "Look, I 

was right next to the Senate when he was assassinated," I . 
told-fhat night in confusion even the police were confused 

because there was a poUemanb & young policeman there. He 

didn't know,' what to-do really I went up to Mm, and I 

said, "took, I was in the jojm” (*) "I was in We room and 

I was right next to Mm. You can see al the blood on my 

leg." He saW "Don't bother moj I'm busy, buddyM And I 

sad, "Hey, look, "—you know, look, -1 can undersold that ■ I 

would have done the-sane thng, too, people running around! 

with guns there, the police running,, . •
, Q I was a young pol.ceman once. ■

A Ow, so the next, day I called the District
Attorneys Office a couple days -later, and I said, "Look, I 

gave my name to a poiternan there, but I thirkuW was so ' 
confused he didn t know what day it was, and I'd Like-to 
•bd-S was at Ue assessinatom and .18 you need me, cal 

me" That afternoon the policeman cHed back and said 
this is police officer so and so, and he asked me where I 

was, and I told him and he said, ’Goo-dZHl. put your name 

down and if .they need you, they 11 call you." • Oway, ' 

apparently you moved your investigation from Ranmaarfe DMrlct
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to the main thing. I don’t know 12 you lost the papers or 

no because my name got lost because Eldener or RUen up- 
staw— ' • , '

Q • Rlgh^.
' a -^called the 9000 number building where I have 

an office and asked the-this was just last w?eek-1 mean ‘ 

this is now, we€re a month and a half or two months—

10

. Q know, 106 me-
A • -I know, xm just saying ths is wht»s funny.

He sedd !weew been having a MU of a time to And out
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where you wore" So says, "to want to We to you about the 
Kmced—M told me about the RaWt thing. E said, ’’Well, 
m ten you anything: you want to Mow. Ill toll you 

where I wes—you got all my pictured* The intoresting past 
was one week to the day the PBX was right as my house. Now, 

I was at Sat Lake, and my-wife called no and said, ”Thee*s 
an FD agent thab called here and.they went to see you/’ 
She says, "Are you in any stand of trouble?” Y said, ’No. 

No. at must.be the Kennedy thing.” Now, I felt that X—I 
asMed-X thought that the DistMct Attorneys office,. this 
polismaia had given my name to the FBI So I called this • 

guy Wlfiare at Los Angles. I said, "Zook, IUl be back”— 
it was on 2 Mday—”XU1 be back and Xs 11 call you as soon 

as I get in.” He said, ”As soon as you get in, call me and . 

Ill have somebody come out to your- house and bake you/
ebstemM/^f W!!, I got in and I lost his mo, My wife had
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Ms name on a pxece of paper’s so I called the fBi, and I 

saW "Losik, I Dand remember the guy's name* It's Dick 
Lens OF Diem Smw and she says, "Looky we've got plenty 
of NB agents, X*ll transfer, you?" They ira/nsfeereD me OU 

around the p^dm; and then that Monday that guy called me up 

and caid, "SW TuM^ Why didn't you can me when you got 
back?" And 1 said, "To be truthful Wth you, my Wife lost 

your name or the phone number, so I asked inopmation for the 
numbW He said, "1 would We to come out and see you right

. now" Wy> come on ou." Now I said to br-mameuarly 

I dad. "WU, I Live at 2010 MlXaest Road up in Hollywood 

He'say’s, "Wil, you Mve on the second floor, don't you?" He 

says, "Xs there room in your garage?"- Now, I Hw in an 

apartment,,a double, two story—"because the last time I was 

up there there.was no. room in your garage?* So that means • 

he had been there before now ether to Look for Me, not • 
finding us how. but 'he Ince exactly where I lied. He knew 

my phone number which happens to be an unnoted Ine, so he 

■ had had to got 1t from the telephone cwW* - •
So when he got there, I showp—told him everything, 

drew the picDuDm whore I was, and I relatH~I said, "Book, 
Xie never told this to 8® officer of law before, but-1 got 
to tell you now. Kennedy is dead and it really has nit w— 

this story which I told you. He argued about 16, and he was 

a nice guy, don't get me wrongs be was a very nice guy?- And 

he paid to mclet me just finish thi^bie kind-of diebelocvea
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It but.you never tes I then said, "How did you get my ■ 

name? By the way,, aid you get It through the District 

attorneys oficet? And, he says, no, I got xt Atom a memo-ex/
of the Kennedy "Staff" • Ow* now I. had told Trank Monewiez • 

this story. ^Apparently the FBI and Frank Bnkie#es--X said, 
"Who on the staff?" He says, "I cant tell you that, but 16 

came from Washington Your name ■ came form Whiston, not 
fom our local office here." Now, he is in charge of an . 

investigation, I guess, Ike you say because it Is a Senator,
’ but. I think they are involved in a lot just the same as you 

are. I think they are looking to see 5.2 there is at con- • 

spi^acy. ■ ■
Q Absolutely. ■

’ A • ' I mean,, lets face it, just because.he's an offi­
cer of the united Statues Government, I think they are deeply 

involved to find out. •; •
son. STRONG? ,WO are deeply involved.-to find out 

If there its a conspiracy, too—he Los Angeles mice 

Department. And were going to delve into 16 very, thoroughly, 
(a) . ■ ■ '

A I think this is the most important thing that you can 
do. • ’ • . '

■ son. wiRONI&i AbbsoLutelyo ■ ■

SGT. SANDLN:. that s Why. I asked you a very
pertinent question. ' • '

A ' Yeah, 17 3 have anything-lf I can uncover ■
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anydUnggyounihave 26. 1.0111 because I—I am in sort 
of position now shore i think thatsrhani Sirh.an didnt do 

■ IO by himself „ I mean in the room I saw the sun, and I 

saw-*"°

Q BY SGI SAWLxNs This is an opinion you have 
formed? / ■ . ’ .

■ A . This 18'an opinion I formed because-^ -

Q —how did you form Ws opinion?
1 Because I feel that the guy-now, forget the

Id&a of me being there. • '

■ Q lust forget Garrison now., thio Jewish thing (*) 

Forget Caxrrijonu We want to. tails about you only.
■ A • I foot that this guy in some way was driven 

either by money in contain d^oMfea put away and by curtain 
people barnrag him In California heM never go to the gas 

chamber hecause he wooim, because there*© a Kb<oxte 

• on death here that public opinion~~nd even you've seen it^ 

now public opinion in some way now would be for him, and 

Wy have received letters praising the guy for shooting, ' 
that held never go—the odds were that be may get the death 
penary but hed never die, and heM be let out. Now, how 

old is 20—20 some years old?

sex. STKNGh Twenty-three, '
_ . A Lets assume say you spend five years in the 

county .jail oz In prison you got out end they 11 deport you 

back to Jordan maybe, or you write a oboa and somebody will.

Form 618 (R-3-4)

474



42

1

. 2

3

4

5

. 6

. 7

8

pick it upbe^msse tWs that happen" Now today's people 
are made & hero, you know, 12 they- countr crime?, Right now- 

the way of ou courts are-my even said 16 when you cause in 

here->hereig a certai^a-you cant even do, and Mm being non 
con..ved. from what I have hoard, he da^sfe talk to anybody 

He's never oven related to the case. I^^?>^ hate ' 
not that bright that he's studied that much las to say 

nothing, and no hasnt said a dount thing unless he had said
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at to this-lawyer of Miso And 3 don't Wok the lawyer 18 • 

even going to say what he has cold him because he can't/ '
. ■ Q BZ SGT. SANDLIN But 20 far,. Dick, you did not-*~ 

A my mind, i say ths. 3 feei be dad not act 
alone. . • ’

■ Q . AU right. But se far you personally have not 
uncovered any person or group of passons that has Wed to 

him along these xnr's. that Ms paid him any amount of money? 

Now, Im nob. being arbitrary Even not arguing with you, Diek, 
but you have not uncovered, yet, and Ia ouro you are all care 
and oyes, ann you yet have not uncovered anything pertinent 
that you could really put your hand on.that would indicate 
that he was influenced by people or that he was paid by 

'people' OF was part of a group of people, - .
A I can answerer you?, question up to this point.
Q You feel in your one heart (*) .

A I feel that, and this. 10.XW-whateve:r you sold, 
I say I do not Iman of anybody that Ma actually gluon Ma
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mow, baOwn seen with M®«^X hfiiria® the- people that 
he is accoriated With because Xh not an investigitsru Du 

From what I have heard foe® other sources,' Cmwrn and seme 
people With Carson**-- . ■ '

Q

tuned on

A

& co you think of the possuiity of him being 
byua natlonaistic. Servo?

tell. X said that could be turned on. You mean

a nationalistic fervor against Kennedy?

. Q .An Arabic nationalistic ferror after the Six ’

Days Max With Egypt? ' .
a 'He could have been. He could have said its a

terrible thing (s) but X mac he'©'a um<>ong enough in 

this country, let s face 16. , .

You mentioned an office here. You bey you have
an office^?

&

Q

A

moving in.

company- Is

Yeah.

there is that?
9000 Sunset .WUva-m, Suite 510. we re Just

and 16'0 Just being decorated. the name of the

A

Color Copwatim of America.
. DV SGN SERONG -Coor CwsorOticn? .
Color. and Xm preside# 11 18, and its

local^^cd subsidiary of Gyro, G^x^ Dynamics CjrpWacn

a vice president of Gro ' .

DX SGR SWDom - This is a local firm, too?

A No. -Cyro is .is Sat'Take Cty. the.are in the

’ 476
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closed circuit adwmsitg business. And, the reason I went ■ 

in there, Ron Buck 18 in there; Pierre Singes? is in th^t . 
office. • . ' .

Q I sea. ■ ' . .
A. A^dlknowthemh ' '

. Q What -is your telephone numb©:? there? Do you • 

have one yet?’ . ■
A WH, iVs not instance. In fact, X bad the-

numjci—ths tseehhoiee company save as the number, but it's-- 
it won't be in the teiephor® book. You cam reach me though

those two. ■ ,
Q ■ ’ Fine. Now, lets recap briefly here. You say 

you net Garrison in December 02 January? .

A January, '

■ q January of 1968? Now, how m^y times since you 
me Garrison have you. met' him personally and wiled to him 

personally? ■ • ' ’ .
. A Triceo 'The first time and one other, but I have

'tailed to him on. the phone mW Uses. • .
q On the phone many times. This is from Lee , 

Angeles to New Orleans? .
A Or Palm Springs or' in Los Angeles when help here, 

or other places that he is/ Hess very scared about phones 

because they have buggeddX knowhis phones are bugged* but 
he usually called from the New Orleans Athucia .Club on a 
special me, and that's where you can get a hold of’him.
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Q Non, bsck to your Lin0 of endeavors you/ way you 
started Tape? .

A 1 produced a show called Tempo..
' ’Q Tempo I? ■ '

■ A Yeah, with Sten Barsja (phonetic) and Maria Cole. 
Q And when did you start thss?

* - a December, g

. Q In December of 1967?

A * 67, right. • , .

Q And how long did you produce that show?

A I worked there on;..a Axil oF this ye^
. Q ■ Apr.1 of this year, and that xs CBS?

A No, n^ that's KEo Genera, ICO General. But' 
nA March of ths year they appointed no news director of the 
chaw.wle . . ' z ’

Q ' Channel 9? • • •

A Obamol 9a ■ . ■

Q You stayed there until April then? •

A Ana 1 Cai a fight with management: because Charnel 

9 doevt serve any monkey, and they woOidnt put up any more 

dough, and 1 was working ten hours a day and I wanted more 
moneyo • ■

Q Good. You answered my nomt question. ' ■

A We hod a Rights I had a fight ■w.th the president
and vU© president and the general mannaw, and be. weld... 
"whore 10 the. door,13 and I sadd good-bye.
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Q that is Ms. name?'

• A Wily Sheervin. r
. .^ . BY san. STRONGS- WOy Shorn? , ’

, A Shervln, g^e-^M-ru • ■ ■
Q Jf SGI. SANO: How did you think that those

so-called newsmen who were parkMme detectives, to refect 

back to your ’memento how do you think they got to know 

about tew? . . - ,

• A I cmld- bei you one person was following the 
case of Garason, became friends of him when they frst 

opened the trial on first indicted Clay Shaw and he became 

fiends with Mm have working, in Los Angeles. I' think 
Carrin got to him and said, "We have somebody weM Like 
you to Look at/* They then said none of’hes>e guys get pad. 
I think Garrison pays ther expenses if they have to travel 
so far, but theyWt get paid, They do 18 because .they 
believe seriously that he's' got something. Say, there is 

another interesting thing, out at Van Mays airport these is 
'2-3-22:58 that are being rebuilt ond>2’s that are in 
hangars out there, and they are heavily guarded by—by army 

or air force pdice. There was a guy that was in a picture ' 
that mxudson--tMt was a really stange thing, a pica-re of 

a man that Garrison had ’ that was connected in some w^ 
■ . . . e ■
(end of ons side.of cape). And be was gone. Now 1® that ■ 
was a toWrioir anything,; but ths guy book Ms picture, . 

this local guy tock a picture of the siTs put them together
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with (*) and I DAN both ptoiwa and its (*) th® same guy. 

®JJ.J"yos could say those wow the some pictures except aae 

was, in Heu Or—0= one was in Houston or Delos, ttestevei’ to 

was, bit this one was taken out at Ven Nuyz because I sbu a 
sign, van B^ Savings and Loans and a building behind, but 
that has- diappoa;edi suj;p0sedi.y« ■ ■

Q BY SOI. SPRONO When was tMs, point of timers? 

‘ A • Just about Xd say Mach.
e You think those planes would mil be out those?
A Oh, 3 think they/ve t^i®. • they cafe® off at

nighu
Q - ■ BY SGE SANDLEN (*) ’ • '

■ A You can sit out these and see 1 talcing off.

Q Bearing in mind the fact that Oswald was done in 

with by Jack Ruby do you think there's any pomMXW of 
this Clay Sharr and this Gone Bradley • being vvnked off by 

their own people to shut their mouus* ■

A I dont-know. If they world that ways I assume 

they could.. Cannon thinks that Clay Shaw wia die of a 
heart attack like 17 other people have died, Liso Sho^xfs 
of the Dallas County mice Depatm-ent. Two Serfs• kit 

each other headon with a car and died. I mean that's kind 
02-3 28~yoaM>d Sheriff has a ^t sU®? I Mv® loom 
ab every one of their records. Mt's got a file tnere wet 

be calls-what do they cd the thing when® they put 18 away
uA«n*t.*l 20 ■ ’ . .
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■ ' e 'Archives? ' f < . '
'A He. ©med 2$ the Garrison Archives; and I mean

you cant get in that room. KnA got guys ^SaHas^X mean 

New Orleans State Police or County SheeTff^ in there all 
trusted then M*s got a guy siting m there. I think they 
change the guard.; Ite 11kc-where you'have Sirhon SUhan. 

But be lets you go in there and look, at IT because he doess/u 
want to hide 18, and he's got files on all thieve, mysterious 
deaths; and after you read these things, I mean police office 
being shot, scre?body out here in Long Beach, Caiforns-a, Wat 
was connected with the case was shot right in the mice 
Deppa.•t^®mst.• .

■ Q Have you. ever tailed to any members of the Sirhon 

famiy yourself? ' , .
■ A No* ■ . , ■ -

Q Have you ever seen them? • _

A On television*.- ' .

Q Have you ever talked to. any socalled friends of 

associates of Si-han Sbham?
. A No. . '

' Q Have you talked to any member of the Mstvict •

Attorney’s Office or his defease atmey’i* staff °F any . 

authorized ageist that has taked to the® outside of as?

A I don't think, so.' I calked to the District 

Attorney when 1 told him- about being there with Kennedy/ The 

reason 1 havens, done too much about- this, ^except I have
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i stoato-re have been toting up this company Which is a large
2 thing. . were in all these hotels on closed circuit, and there
3 is a lot of money be be made, in this, and 3 m president of

4 the company,* and I have been setyurgi it up. •

5 e Hhve you ever been arrowed?
6 ■ A Yes. ■ .

7 ■ Q, . that for?
8 A I was arosted in 1960, something I owned, a

9 company caued Dick HomMck (phobic) and Associates up in

10 Wa.nut Creek, Ca-Lfornia. I had & saXomaan who signed &

11 sales document With by name on stoMs name and srp nemo. It

12 was for a $20,000 sale. He forged the custome^sjene. He

13 got the commssion, took off. Be left. I thought- Ho was sick
14 or somehing: because I owned the company, the guy uto mo on

15 a civil suit?. I refused to pay it. It was two—a four
16 . thousand dollar bm. I refused to pay 16 because I booh out

17

18

19

20

21

22

a warrant on this gay for forgery, but because X' oured the 
company and because tiy name, was on there, they—he police 
thought that I night be tooled! in 16. I went to police 
htooutotototoe was a soagGto—to not Son Jees, but to 
Gounty—toHecer county that 1.®, and I always, have nice car's., 
f bad a Cadillac. I have one now. For somo season this guy

23 dos tot 1.30g young guys that drove CtoHaes, and he says,
24 "In that your C?MH.:e. out in our dtowto* WH, it wtot
25

26
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"Yto 16 10 And I had a phone in 16 because Im I12 to
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1

up this conrsunLcatlons system for theme AC the same time I 

was offered a job as naUcnaX director of televiMon for Time 

MegaZino It paid $68,000 a your salary whim Is a big job.
I was 26 years'old, and you how that's a damn good job, and 

a hundred pofit expenses, so I took that job. On© month 

•later any dad 0311s me up Were from Dreano and he's assist-

ant warineendant of Fresno County .schools- 
football there Everybody knows • me I know 

in charge of the office there The FBI comes 

house and says, it's poking for your son.17 I 

agent's daughter. And be says, "What for?" :

I played •
the FBI agent
to my dad's '
dated this FBI

He says, "Some-

body up in Saha • Clara, has taken a warrant out for forgery,
and he skipped the eountry." My dad-says, "NO he's living
in New Jersey. X11 tell.you his address and everything."'

So my Dad calls me up and he's really, you know, my 

. ded's a school teacher and H this, and hose I gob this 

great job, and be says, "Rich, the ..-he was cryingfthe 

DOE was hero to arrest you, what have you done?" I caid, 
by dont know" .So I cued my attoney in CcUfornia, and 

I said. ’We FBI has a warrant for my arrest, would you go 

fnd cut?" Be said, "WB, dont do anything mW. tW
arrest you"
commit a oxime?

■ ays, "It may be—-Go you reme'mer.j did you 

I said, "No, butt there is a doa up in
Sants Clara CcoWZ and that was it iays the FBI

arrested may that was the arrest. I don't knew if you call 
it a-rxent—hey awagfed me and took ma to the United States ■
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ComiisssW? for extradltoon tovCaifornia. . .
■ e Moire you mgerprnaW and booked? •

A Oh, yeah, ma#ha.l and all that* .
t Pictures and all this? . . ' '
A . • 'Nuncio was a former- . . •

■ Q nym were arrested in New Jersey?

■ A. New Jersey. . ' - •
■ Q By the FBI? • . • ' ■

■ A By the PBI. . . •
Q And extradited out here. . . 

: ft WH, I was never extxadi.ed. out here.

. Q I sec. ■ ' .
A I went to the United' States CommsMonex1 by 'the 

name of Cansazas (phrnmo) in Ruchefoxd, New Jersey. My 

uncle was a homies Attorney General of the State of Psnnssl*- 
Vanias And I didn’t even mention 16, but this guy graduated 

fom the mveM#. of Pem^ylveMa with my uncle, so be know 

the nsmea He said,- ’Are you a relative of a mic in • '
Pem^a!" I said. "Ye»." He says, "K your uncle s . 

former attorney1 general?" I said,*’••’! moan, I said, ’My uncles 
O! Me there He said, "X graduated with your -un^ ■

He said, "that the hU are you doing here?" He pays, ”! 

don’t wrft to know 8°° much about it, its not my job t© know 

anythie-g about this; 10*s an extradition thing, They1^ going 
■ to take you to' the Hudson Couty. JaH«u And at that time the 
Sudson County Jail. they had just arrest^ed the warden of the
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O

O

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

for all kinds of stuff, and I paid, "Oh, mon, I'got a job 
wth Time ana they're going to fi!S me lf they hear .hi...

He soya, 'Have you got a hundred dollars on yon?" I said,
"Yeah'” He says, "Give 
post a'thousand dollars 
The FBI -takes me .heme, 
tie Ud^ty of Idaho

me a hundred dollars and zm-ou 

ba. Ge the hej out of here." 
One of the guys .I had gons^ent to 
and played football-up thee. One of

the FBI agents had played against me in moradcu it was so, 
you taw, .he said,- 'Wat in, the hell is going on?" • So I told 

him the story, and he said, 'We hate this stuff. This is a

biH collection" Anyways no extradite They were swosed 
to send a guy out. I reused to be extradited. I wanted.

them to be melyy-. because that sergeant was the guy. It was

15
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a sergeant so and no, I forget; his name x—ore year laer 
ihe police chief of that gou^-aa; town where I Laaaaua 

up and said, "I have © warrant for your arrest." He sad-".
I said, Wha to?" - He said, "WH, a year ago the FBI

arrested you nobody-came to got you,, but now teey want to 
vake you back. " That's a year later. I had contacted, my 

atteney, and I knew what it was about, the $4,000, SQ I 

called my attorney right aw^ and! said, "Xook, Pauu x'u 
send you theWMoOj lets get this thing ended-once and for

ail/'- plus I had paid $2,000- to sts^m-s and they (*) not to 
be extradited. . .

Q this- ■ wan t Paul. Caruso?

No, Pau Meisner (phomuc) in Fresno who went
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up to Sants Clare and got an attorney there* He pad it oR? 

and mmeusely they dropped charges, the people, the 04cm— 

I paid, the $4,000. They mm^eiaMy dropped the charges No 

gppe^d^ attorney appeared before & judge there and plead 
nolo conteren^ Which they had to do of else I'd have to came 

back. aw, I told my employers of Time Mas^ about this, 

- and they were wiling to pay my courts total, -80 back and do 

36. So their, attorneys, KraVts, Wayne and Moore in New York 
(=) Time, put up e lot of money for this to pay my way because 

be bolismd my story, and it just so happens that it. was nolo 
contendere, and this was in 1966 16 finally ended. But In 

W. one year lEife I finally petitioned the court and they 
had an order clearing record. '

' a ' W did you Heave Tme thy? .
• A • 1 left Tima-18 was-=1 was with Tme for three 

years. ' The reason I left Time was I was on th© road 11 months 

out of the year. I have thee Mds. I have one Md that has 

asthma, . New York is -.sough on asthma. I was offered the job 
as president of a company out in the desert, Video CommM- 

cations, at $40,000 a year Mus a percentage of the oommu^ 
25 percent, In the cable tMovislGn business. We went, out 
there in the desert, and'Video Commancations has some, oh, 
five thousand subscribers out in Dessert Hot Springs and PaMa,. 
I than-nne year after that, January of 196--0C- Janwy—In 
Catcher of s67. 18 was less than a years I sold out to By 

three partners because they really MdMt went to expand.
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■ They are these retied guys. Made sono'money In its then 1 
started producing, this show which was in Decembers

Q EY SGX6S^G? Los ssaoh you a question Dove. 

You knew Attorney Gew® Davis?
A X^w board of the mm. H^s a big attorney 

from San 'Eanplsos •
’ set. sANDAm wight. ■ ■

a Yeah, be was with Ruby in nemo way. Yeah, he

had some* connection.. ;
Q BY SGT. STRONG? Have you ever personaiy not hm?

. 'A No. . ’ • • '

Q He was on your show, the Sampo show, here a few

days ago? '

A wm I don't buy this of now. '

• Q Pardon? '

A im not there any more. ■
Q YouWa not attached with the show any move?

A No, I 2o26 there. '
' Q twill, I thought you might have wo.mro.hi-ig 561<2-X“'-''

A waX know the associate producer, He keeps me 

filled in with a lot of stuff that ocease up. '
. Q . Res be mentioned anything about this cohvws&tiow 

this tolophonic conversation, that be had with George Davis 

in San Francico?? ‘' ' ' . ' .
■ 4 (s) ‘ ‘

Q BY SOW SA^N: Do you think that? '
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A Anyways that's the arrest -thing,. and really le^

it cost no a lot of mow. It cW—my dad had a heart 
abtook over it, 111 feeing thinking that I was a criming, -
my m>tthie4n-I,^ you know. The FU arrests you, What do

you do? But WwX have an order clearing record and.811 

that. y .

Q . DE son. STRONG: That's the only.arrest you have

ever tWa^ v4a*A«*
• A Yes, correct. . ' ,

a BY SOI. SANDlIN: Do you think that Garrison is
paid by the Kennedy family (c) from the Kennedy family?

A There have been statements that he is being paid
by the Kennedy family by people not connected with them,. I 

don-t know* I know this, that KemW~“I mean Garrison had 

a man working for him that got into this Garrison's vault, 

cook a-lot of papers out and left. A highly WWod guy.

Now, they said GareUon said thae this guy worked for the
Kennedy family. ' ' .

■ Q • You said something prior that Garrison had a , . 

hundred men basking him down there on this. ' '

A Yeah, a hundred bustesmKn of some figure Ike* 

that put up' so such money o' - Butt when Clay Shaw's defence asked 

to petition the court, who were these people—a lot of them 

dropped out. they didn't want their names, to be known, so ' 

Garrison did the same thing, who's paying Clay Soaks defense, 
and some 116020 attorney said, "Wil., I'm handling 16 free of
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charge just .me this guy aSsis wx Ray says, "boil, we 

don't need any money#18 but be's made' three trips to London..
3

4

5
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9
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. Q Now, this Ronald Buck president of The Factory’? 
A. Yeah, be's an attorney, Ronald Buck.

■ Q E$ is an attorney but be is president of The 

Factory?' ' ■ ' ;

A, Yeah. .

Q What do you want to cai it a nighelu’o?
- .A Its a discotheque, _ '

Q Okay, .now, you saw OH this evidence that you

are speaking OI, pictures, in his ome? '
A well, I saw the pi.cfes and a. Hot of the evince 

in his office, but later on I saw more of 10, but he saw a 
substantial amount for him to say, “I’ll c^l Mease Slinger 
right now and tell him about MM

Q Who brought this evidence to Rmnad Buok's office?
A And investigator for Carbon who I had Gjariwn

send somebody because X didn’t believe the story, and finally 

he brought hs brie-cease In. ■ ;
Q Do you think Mr. Buck has any of that mamal in

21. his office now?

22 a no, because the investigator made sure that he.
cook everything Mth hm. ■ ■ . ,

Q How many tmes did you go to Rou^d Bucks office 

and coe this material? ’ . *.
A Juab once. I had this man meet mo at Ronald Ducert;
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omde» The reason-- ' . ■ '
■ ' q - • ==do'you remem^ « toe that was?. ’

’ A It was at night, around'6^30 or 7'o'clock* .
■ q And what day mean was 10 the spring of summer?

A ;0sk# the spring® It was near the I&di^a ,

campaign. About the same time that they asked me to do this* 

Now, • the reason I used—not used, but I asked Ronsald Duck is 
Ra^ie Buck is a close personal. mnd of Peto Zawtod who . 

is the brotherinya*r of John.Kennedy who is siU pretty 

goodyn with the family Pierre Sanger and he Mew Robert 

Kennedy and I thought he being an attorney and a very 
Bu»m<iiaMhe guy, and 12 be WUcved the st°sy as 1 heard 
16, then there might be something 6° it., •

Q BY see. STRONG How old :1s this DDDhk Duck •

would you say? ■ .
.. ■ ' a ^w^igM years oM* '

. Q BY SOB. SANDA® How mW hours were you in • 

’Ronald BuoMs office that evening when you lucked at this 

stum ■ - . ■
A ■ Two to two -and a half (*) maybe three*
Q Now, you have described that. Kennedrss reaction, 

to Gamsnrfs offer to lay' this a^ «& on the t^e for hm 
was reamed? By Kennedy through • ' -

A WH* Mencowiez reused it. Wither Kennedy

Mew,. I dont Mow, but the answer was no*
Q Uh huh® . And. Jack Ruby, was' there evidence
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A

. e ^?uS really part of the. comi'ltte® OThe

A —not the aoe/hteo

■ Q , Gy the shooter? • ' .
A No. •

Q BY SIB., STRONG .What mo#le (sic) would be be 

put In the bo«w (° -

■ • A They put him in' an area there they heiy^iat of 
all be was a pmp. I moon he worked for the Danas poUeous

because all the .Danas poMemem Imw Mw but 16 was mW 

a monoy dm. When be was arrested, they found that som 

many thousand dollars in his trunk, and then they vent to Ms 
house and found thousands and thousands of dollars in his 

Kexaoim. Non he was hurt.n, for money, yet he hod .uXicy 

$18,000 in cash.The story, was because he hated Ocuad and 

ail this WOfWaWsen says that's not Oue. lie was paid 
to do 3a>i 133 'hh.dew;e: right in there. In fact. 3 mean

everybody soon ha , and b' just scene!.to was ,h' ku

Q BY SOP SMBSh ' Has Garrison ever called to
you personal^ or do you know 11 be has ever contacted Mrs,.
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